
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. április 11. (18:06-19:04)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

3. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

4. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

5. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

6. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

7. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

8. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 7 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók, aktualitások

2. Egyebek

Az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.
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1. Beszámolók, aktualitások

Tóth Cintia kezdi meg a beszámolók sorát a sajátjával, miszerint 6-án volt EHÖK
Gólyatábor témájú megbeszélésen, ahol felmerült, hogy az ELTE Kiadó jelezte, hogy szeretne
jobban bekerülni a köztudatba. Lehetne például nagyobb volumenű nyomtatnivalókat rájuk
bízni, amihez járna 10%-os kupon az ELTE Kiadó könyveire. Horváth Szonja azzal a
kérdéssel fordul Tóth Cintiához, hogy nem lehetne-e a Tudományperspektívát náluk
nyomtatni. Tóth Cintia azt válaszolja, hogy megkérdezi és addig is felszólítja az Elnökség
tagjait, hogy gondolkodjanak miket lehetne nyomtatni az ELTE Kiadónál. Felmerül a gólya
kisokos és Fejes Zsófia megemlíti a szociális támogatást is. A régi Kazinfo magazint is
lehetne így újranyomtatni. Továbbá azt osztja meg az Elnökség tagjaival, hogy csütörtökön
visszahívta tisztségéből Bölcskei Dalma, Külügyi Bizottsági elnököt, mert az utóbbi időben
nem teljesítette a pozíciójával járó kötelezettségeket. Ezen döntéséről tájékoztatta a
Küldöttgyűlést is. Lázár András Zsolt, külügyi bizottsági tag is hamarosan tanulmányai
végeztével le fog mondani pozíciójáról, így hamarosan meg kell pályáztatni a pozíciót.

Ezek mellett Tóth Cintia Ehrenberger Blanka helyett beszámol arról, hogy ő vett részt
helyette EHÖK Elnökségi ülésre, ahol arról volt szó, hogy embereket kellene toborozni annak
céljából, hogy elmondják miért szeretnek ELTE-sek lenni. Ennek megvalósítása érdekében
posztokat írnának ki, azonban először begyűjtetének néhány embert és fokozatosan tennék ki
a posztokat. Tóth Cintia azzal a kérdéssel fordul Szépréti-Nagy Dorkához, hogy ezt a
SzHÉK-esek nem tudnák-e esetleg kirakni. Elmondja még, hogy el fog kezdődni a
kollégiumok felújítása, lesz konditerem, focipálya, valamint sok, új mosógép. A BTK-tól
feljött az a téma, hogy lesznek nyelvi kurzusok, amiket fel lehet majd venni. Ezzel
kapcsolatban majd lesz igényfelmérés, hogy indítsanak-e ilyeneket.

Fejes Zsófia arról számol be, hogy a szociális támogatások bírálóinak listáját
megkapta és el is küldte nekik, akik majd ennek megfelelően le tudják adni a közéleti
ösztöndíjat. Hamarosan lesz a TDK pályázási időszaka és azt kérdezi, hogy ezt ki lehet-e írni
a hallgatói hírlevélbe. Nagy Anna Flórát megszavazta az Elnökség esélyegyenlőségi referensi
pozícióba, hamarosan fel fogják kérni. Jelenleg potenciális kollégiumi-és pályázati referensen
gondolkodnak.

Tóth Dorottya Panna beszámol arról, hogy a Képződő Animátorcsaládoknak tartott
szituációs témájú képzések zökkenőmentesen lezajlottak. Tóth Cintia kérdezi, hogy milyenek
a visszajelzések, mire Tóth Dorottya Panna azt válaszolja, hogy ő személyesen sajnos nem
volt ott, de majd mindenképp utána kérdez. Elmondja még továbbá, hogy a Vezetőképző tábor
május 5-7-ig lesz megtartva és pont most került ki az esemény a Facebook csoportba. Emellett
ő is részt vett a megbeszélésen a Gólyatábor főszervezőkkel.

Horváth Szonja beszámol arról, hogy, hogy ma beszélgettek a főszervezőkkel a
Gólyatáborról, ezen kívül pedig leadta a megrendelést az oklevelekre.
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Szupkay Benedek arról számol be, hogy időközben megtalálta a régi Kazinfo
magazint. Sikeresen lezajlott az ELTE Felező bulija és Diczkó Dalmával tárgyalt a potenciális
leendő Kommunikációs alelnökről az EHÖK-ön belül.

Téglási Berta azt osztja meg az Elnökség tagjaival, hogy személyi szavazást
bonyolított le, valamint arra kéri a jelenlévőket, hogy továbbra is jelezzék neki, ha felkérés
vagy visszahívás történne.

Szépréti-Nagy Dorka arról számol be, hogy kiküldésre került egy poszt a Delegált
Körbe és Harangozó Pálmát kérték fel Tanulmányi Bizottsági elnöknek Szépréti-Nagy Dorka
távozásával, aki elfogadta a felkérést.

Andrónyi Réka beszámol arról, hogy a múlthéten, szerdán lezajlott a Sport Szakmai
Nap a csarnokavatással. Ezen kívül pedig nagy erőkkel készülnek a SEK napokra, ami április
25-26-án kerül majd megrendezésre.

2. Egyebek

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 19:04 perckor lezárja.

Budapest, 2023. április 11.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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